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Rada Powiatu Obornickiego 

Radni 

Protokół nr 77/2023 

LXXVII Sesja w dniu 26 października 2023  

Obrady rozpoczęto 26 października 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:48 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bartkowiak 

2. Anna Biedna 

3. Michał Bogacz 

4. Błażej Cisowski 

5. Waldemar Cyranek 

6. Piotr Desperak 

7. Mariusz Drewicz 

8. Andrzej Ilski 

9. Bogusław Janus 

10. Piotr Neter 

11. Zbigniew Nowak 

12. Anna Nowicka 

13. Andrzej Okpisz 

14. Agata Pasternak 

15. Przemysław Szrama 

16. Renata Tomaszewska 

17. Katarzyna Woźniak 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Kotecka 

- Zofia Kotecka 

- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności 

w sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi spełnienie wymogu art.13 ust.1 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym i Rada Powiatu Obornickiego jest władna do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformowała również, że 

przebieg sesji jest nagrywany i będzie dostępny na stronie starostwa, a protokół z sesji 

nadzwyczajnej sporządza Katarzyna Marciniak. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmarł wieloletni radny Rady Powiatu Obornickiego 

Pan Edmund Mielke pogrzeb odbędzie się w dniu 27 października br. czyli jutro o godz. 

12:00 na cmentarzu w Rogoźnie. Poprosił o uczczenie jego pamięci minutą ciszy. 
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Starosta Obornicki Zofia Kotecka poinformowała, że radny Edmund Mielke był bardzo 

zasłużonym radnym członkiem Komisji Gospodarczej, członkiem organizacji rolniczych, 

jednym z założycieli bractwa kurkowego Rogoża z Rogoźna i proszę każdego kto będzie miał 

możliwość uczestnictwa w jutrzejszym pogrzebie proszę o przybycie.  

Nastąpiła minuta ciszy w celu uczczenia pamięci radnego Edmunda Mielkiego.  

 

Następnie Starosta Obornicki poinformowała, że rozstrzygnął się konkurs na dyrektora SP 

ZOZ w Obornikach i decyzją komisji konkursowej Dyrektorem została dotychczasowa Pani 

Dyrektor SP ZOZ w Obornikach Pani Małgorzata Ludzkowska. 

 

W dalszej kolejności pogratulowano nowej Pani Dyrektor SP ZOZ w Obornikach. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogusław Janus powitał również, nowego Lekarza 

Weterynarii Pana Jacka Voelkla następnie poprosił go o krótkie przedstawienie. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii poinformował, że objął urząd od 13 października 2023 roku 

poprzednio pracował w Wojewódzkim Inspektoracie Weterynarii w dziale chorób zakaźnych. 

Następnie dodał, że będzie się skupiał na chorobie ASF jej zapobieganiu i zwalczaniu.  

 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Bogusław Janus Przewodniczący Rady poprosił wszystkich radnych o potwierdzenie 

qworum, a następnie przedstawił porządek obrad i zapytał radnych czy ktoś ma uwagi bądź 

propozycje zmian co do porządku obrad. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Powiatu. 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 585 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka).  

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych (druk 586 – osoby referujące: 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus, Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka). 

9. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023 (druk 587 osoba 

referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof 

Poszwa).  

10. Organizacja i funkcjonowanie szkół oraz placówek w roku szkolnym 2023/2024 (druk 

588 osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich p. 

Krzysztof Poszwa). 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Powiatu Obornickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2024 (druk 589 osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa).  

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu (druk 590 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg p. Michał Cieciora). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem 

Czarnkowsko–Trzcianeckim i Powiatem Obornickim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego osób na rzecz Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego na liniach użyteczności publicznej przekraczających granice administracyjne 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz Powiatu Obornickiego. (druk 591 – osoba 

referująca: Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg p. Michał Cieciora). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 592 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna).  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2036 (druk 593 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna 

Konieczna). 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

18. Wolne głosy i oświadczenia. 

19. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

20. Zamknięcie LXXVII Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

Wobec ich braku przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Powiatu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że protokół został przesłany do 

radnych i udostępniony w programie esesja. Następnie zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi 

co do przedstawionego protokołu. 

Wobec braku wypowiedzi w tym temacie Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania  

w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna 

Nowicka, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Okpisz 

NIEOBECNI (2) 
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Błażej Cisowski, Agata Pasternak 

 

Rada Powiatu Obornickiego przyjęła protokół nr LXXVI. 

 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 585 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Kotecka 

- Karolina Bak 

- Zbigniew Nowak 

- Wiesław Bartkowiak 

- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 585 poprosił Starostę o ewentualne 

uzupełnienie tych informacji, a radnych o zadawanie pytań do przedłożonego sprawozdania. 

 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiedziała, że nie ma nic do dodania do sprawozdania z 

prac Zarządu.  

 

Następnie głos zabrała Pani Karolina Bak Naczelnik Budownictwa i Środowiska, która 

poinformowała, że w dniu wczorajszym zostały wręczone nagrody z konkursu Najpiękniejszy 

Ogród w Powiecie Obornickim. Dodała, że wygrały dwie Panie Renata Kucińska z Obornik, 

która zajęła pierwsze miejsce oraz Pani Daria Mazurek z Ludomek. Następnie serdecznie 

zaprosiła uczniów szkół podstawowych do udziału w konkursie ,,drzewo w barwach jesieni”, 

prace można oddawać do 17 listopada br.   

 

Następnie głos zabrał Radny Zbigniew Nowak, który poinformował, że 24 września 2024 

roku odbyły się wybory do Rad Powiatowych Wielkopolskiej Izby Rolniczej. Dodał, że w 

powiecie obornickim wyłoniono następujących delegatów: Gmina Ryczywół Pan Łukasz 

Krzyśko oraz Pan Leszek Malmur, Gmina Rogoźno Sławomir Rybak oraz Pan Zbigniew 

Nowak, Gmina Oborniki Pan Leszek Dąbrowski. Wyjaśnił, że Przewodniczącym Powiatowej 

Rady został Pan Łukasz Krzyśko, a delegatem na walne zgromadzenia został Pan Sławomir 

Rybak.  

 

Radny Wiesław Bartkowiak poprosił Panią Starotę o przedstawienie składu komisji, który 

wyłaniał Dyrektora SP ZOZ w Obornikach. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka poprosiła Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich o przedstawienie składu. 

Pan Naczelnik Wydziału EO Krzysztof Poszwa przedstawił skład komisji.  

 

Wobec braku dalszych wypowiedzi w tym temacie Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 

porządku obrad. 
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5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że  26 września br. brał udział w 

zebraniach wiejskich w sołectwach Pruśce oraz Cieśle, 27 września br. brał udział w zebraniu 

wiejskim w sołectwie Parkowo , 6 października br. brał udział w pracach komisji 

konkursowej powołanej w celu wyboru kandydata na stanowisko dyrektora SP ZOZ w 

Obornikach, 21 października br. brał udział w obchodach dnia Edukacji Narodowej  na 

zaproszenie sekcji oddziałowej emerytów i rencistów Związku Nauczycielstwa Polskiego w 

Rogoźnie. Następnie brał udział w koncercie orkiestry dętej im. E. Korybalskiego w 

Rogoźnie. Na koniec poinformował, że 22 października brał udział w zakończeniu sezonu 

śpiewaczego przez zespół ,,To my z doliny Wełny”. 

Wobec braku dalszych wypowiedzi w tym temacie Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Desperak 

- Katarzyna Woźniak 

- Anna Biedna 

 

Przewodniczący Komisji zdali swoje sprawozdania z prac komisji w miesiącu październiku. 

Wobec braku dalszych wypowiedzi w tym temacie Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Ilski 

- Michał Klupczyński 

- Piotr Desperak 

- Zofia Kotecka 

- Anna Nowicka 

- Michał Klupczyński 

- Zbigniew Nowak 

 



6 

 

Radny Andrzej Ilski poinformował, że bardzo wiele dzieje się na drogach powiatowych w 

tym okresiem.in. są robione nakładki, powierzchniowe utrwalanie oraz są przeprowadzane 

drobne remonty które dają bardzo duże efekty. Następnie poprosił Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych, aby przyjrzeć się inwestycjom zajęcia pasa drogowego, z uwagi na fakt, że po 

inwestycjach niektóre pobocza wyglądają fatalnie i nie są odtworzone tak jak powinny być. 

Następnie skierował gratulacje na ręce Pani Dyrektor Szpitala SP ZOZ w Obornikach i życzył 

dalszych sukcesów na objętym stanowisku. 

Dyrektor Zarządu Dróg Pan Michał Klupczyński wyjaśnił, że wnioski w sprawie zajęcia pasa 

drogowego składane do urzędów uzyskują decyzję i w jej ramach są określone warunki 

przywrócenia drogi do stanu pierwotnego. Dodał, że w przypadku niewłaściwego 

odtworzenia nawierzchni jest sporządzany protokół usterkowy, a w nim wykonawca ma 

określony czas na przywrócenie danego odcinka do stanu pierwotnego.  

Radny Piotr Desperak pogratulował Zarządowi Powiatu wyboru bardzo dobrego fachowca w 

dziecinie dróg Pana Michała Klupczyńskiego na Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych.  

Radna Anna Nowicka zapytała Dyrektora Zarządu Dróg o ścieżkę wybudowaną w Ryczywole 

z Gorzewa do Ryczywołu czy jest ona tylko rowerowa czy pieszo – rowerowa.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć z 

pamięci, ale sprawdzi i przekaże informację w tej sprawie.  

W związku z wyczerpaniem listy pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad.  

 

8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych (druk 586 – osoby referujące: 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus, Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Bogusław Janus 

- Zofia Kotecka 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 586. Przewodniczący poprosił Panią 

Starostę o przedstawienie sprawozdania z analizy oświadczeń majątkowych. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka przedstawiła analizę z oświadczeń majątkowych 

pracowników Starostwa.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus zapytał radnych czy mają pytania co do 

przedstawionych informacji. 

Wobec ich braku Przewodniczący Rady Bogusław Janus zdał sprawozdanie z oświadczeń 

majątkowych radnych. 

W związku z brakiem dalszych zapytań do tego punktu, Przewodniczący Rady zamknął ten 

punkt porządku obrad.  
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9. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023 (druk 587 osoba 

referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof 

Poszwa).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Poszwa 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że informację radni otrzymali na maile 

oraz została udostępnione w programie esesja w druku nr 587 i został on omówiony na 

komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Następnie poprosił o przedstawienie informacji Pana Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i 

Spraw Obywatelskich Krzysztofa Poszwę. 

Naczelnik Wydziału EO Krzysztof Poszwa przedstawił informacje.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i poprosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań w tym punkcie. 

W związku z brakiem zapytań do tego punktu, Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 

porządku obrad.  

 

10. Organizacja i funkcjonowanie szkół oraz placówek w roku szkolnym 2023/2024 (druk 

588 osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich p. 

Krzysztof Poszwa). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że informację radni otrzymali na maile 

oraz została udostępnione w programie esesja w druku nr 588 i został on omówiony na 

komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Następnie poprosił o przedstawienie informacji Pana Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i 

Spraw Obywatelskich Krzysztofa Poszwę. 

Naczelnik Wydziału EO Krzysztof Poszwa przedstawił informacje.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i poprosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań w tym punkcie. 

W związku z brakiem zapytań do tego punktu, Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 

porządku obrad.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Powiatu Obornickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2024 (druk 589 osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali na 

maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 589 i został on omówiony i 

zaopiniowany pozytywnie na komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Następnie poprosił o przedstawienie projektu uchwały Pana Naczelnika Wydziału Edukacji, 

Sportu i Spraw Obywatelskich Krzysztofa Poszwę. 

Naczelnik Wydziału EO Krzysztof Poszwa przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i poprosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

W związku z brakiem dalszych zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały i poprosił o potwierdzenie qworum przez 

radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Powiatu Obornickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2024 (druk 589 osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna 

Nowicka, Andrzej Okpisz, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Błażej Cisowski, Agata Pasternak 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LXXVII / 390 / 23 w sprawie programu współpracy 

Powiatu Obornickiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024. 
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W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu (druk 590 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg p. Michał Cieciora). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Michał Cieciora 

- Katarzyna Woźniak 

- Michał Cieciora 

- Katarzyna Woźniak (Ad Vocem) 

- Michał Bogacz 

- Michał Cieciora 

- Andrzej Ilski 

- Michał Cieciora 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali na 

maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 590.  

Następnie poprosił o przedstawienie projektu uchwały Pana Naczelnika Wydziału 

Komunikacji, Transportu i Dróg Pana Michała Cieciorę o przedstawienie Projektu uchwały. 

Naczelnik Wydziału KT przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i poprosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Radna Katarzyna Woźniak zapytała czy przedstawione kwoty wzrosną w następnych latach 

kalendarzowych. Następnie zapytała również czy gminy również podejmują podobne 

uchwały w tej sprawie. 

Naczelnik Wydziału KT odpowiedział, że mogą się zwiększyć, ale niestety nie jest w stanie 

odpowiedzieć na dzisiaj konkretnie w jakich liczbach. Dodał, że Gminy również podejmują 

podobne uchwały i płacą jeszcze więcej z uwagi na dodatkowe połączenia. 

Radny Michał Bogacz uzupełniając wypowiedź Naczelnika wyjaśnił, że mówimy o trzech 

dodatkowych liniach na terenie powiatu w związku z czym pyta czy od pierwszego stycznia 

2024 roku te linie będą funkcjonować.  

Naczelnik Wydziału KT odpowiedział, że tak. 

Radny Andrzej Ilski nawiązał do pytania Radnej Katarzyny Woźniak i wyjaśnił, że umowa, 

która jest zawarta działa w obie strony i nie może kwota wzrosnąć w latach następnych, skoro 

została zawarta teraz.  
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Naczelnik Wydziału KT odpowiedział, że jest klauzula zawarta w porozumieniu, która 

przewiduje wzrost kosztów.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i poprosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

W związku z brakiem dalszych zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

(druk 590 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg p. Michał 

Cieciora).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna 

Nowicka, Andrzej Okpisz, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Błażej Cisowski, Agata Pasternak 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LXXVII / 391 / 23 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem 

Czarnkowsko–Trzcianeckim i Powiatem Obornickim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego osób na rzecz Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego na liniach użyteczności publicznej przekraczających granice administracyjne 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz Powiatu Obornickiego. (druk 591 – osoba 

referująca: Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg p. Michał Cieciora). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Michał Cieciora 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali na 

maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 591.  

Następnie poprosił o przedstawienie projektu uchwały Pana Naczelnika Wydziału 

Komunikacji, Transportu i Dróg Pana Michała Cieciorę o przedstawienie Projektu uchwały. 
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Naczelnik Wydziału KT przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i poprosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

W związku z zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem 

Czarnkowsko–Trzcianeckim i Powiatem Obornickim w zakresie powierzenia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego osób na rzecz Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego na liniach użyteczności publicznej przekraczających granice administracyjne 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego oraz Powiatu Obornickiego. (druk 591 – osoba 

referująca: Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg p. Michał Cieciora)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna 

Nowicka, Andrzej Okpisz, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Błażej Cisowski, Agata Pasternak 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LXXVII / 392 / 23 w sprawie wyrażenia woli 

zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Czarnkowsko–Trzcianeckim i Powiatem 

Obornickim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego osób na rzecz Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na liniach użyteczności 

publicznej przekraczających granice administracyjne Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego oraz Powiatu Obornickiego. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 592 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Joanna Konieczna 

- Katarzyna Woźniak 

- Joanna Konieczna 
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- Andrzej Ilski 

- Joanna Konieczna 

- Zbigniew Nowak 

- Andrzej Ilski 

- Joanna Konieczna 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 592, a także projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinie komisji finansów. Następnie poprosił Panią Skarbnik Powiatu o 

przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały zmieniający budżet 

powiatu obornickiego na 2023 rok w zakresie m.in. dochodów, wydatków oraz zestawienia 

zadań majątkowych wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Pani Skarbnik i poprosił radnych o 

ewentualne zadawanie pytań w tym punkcie. 

Radna Katarzyna Woźniak zapytała co wchodzi w skład zwiększonej kwoty 10.511 zł. w 

rozdziale 614 drogi publiczne pod nazwą modernizacja infrastruktury drogowej. 

Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna odpowiedziała, że chodzi tu głównie o wypłatę 

odszkodowań za zajęcie gruntu pod inwestycję.  

Radny Andrzje Ilski zapytał Pani Skarbnik, dlaczego w Państwowej Straży Pożarnej w 

Obornikach została niewykorzystana kwota ponad 50.000 tys. zł. na budowę i modernizację 

budynku warsztatowo- garażowego.  Dodał, że niestety nie ma Komendanta Państwowej 

Straży Pożarnej, a chciałby zadać mu to pytanie.  

Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna odpowiedziała, że zmniejszenie tej kwoty jest 

podyktowane przede wszystkim niewykonaniem tej inwestycji w tym roku. 

Radny Zbigniew Nowak wyjaśnił, że będąc na posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych w Państwowej Straży Pożarnej Pan Komendant wyjaśnił wówczas, że 

inwestycja nie zostanie wykonana w tym roku ze względu na nieprzygotowanie procedur 

przetargowych pod tą inwestycję.  

W związku z brakiem dalszych zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z 

autopoprawkami (druk 592 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna 

Nowicka, Andrzej Okpisz, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Błażej Cisowski, Agata Pasternak 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LXXVII / 392 / 23 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2023 rok. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2036 (druk 593 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna 

Konieczna). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Joanna Konieczna 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 593, a także uzyskał projekt 

uchwały pozytywną opinie komisji finansów. Następnie poprosił Panią Skarbnik Powiatu  

o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Pani Skarbnik i poprosił radnych  

o ewentualne zadawanie pytań w tym punkcie. 

 

 

W związku z brakiem zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził głosowanie  

w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W związku z brakiem zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził głosowanie  

w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2036 wraz z autopoprawką (druk 593 – osoba referująca: Skarbnik 

Powiatu p. Joanna Konieczna). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, 

Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna 

Nowicka, Andrzej Okpisz, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Błażej Cisowski, Agata Pasternak 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Ilski 

 

Radny Andrzej Ilski zapytał komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Obornikach, dlaczego nie zostało wykonane zadanie zakupu nowego samochodu 

specjalistycznego, skoro zostały przekazane środki na jego zakup. 

 

17. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Renata Tomaszewska 

 

Radna Renata Tomaszewska podziękowała za odpowiedzi jakie wpłynęły na złożone w 

imieniu jej klubu interpelacje. Poinformowała, że w odpowiedziach był m.in. wykaz 

inwestycji powiatowych, który pokazuje jak bardzo niekorzystnie na tle pozostałych gmin 

wypada Gmina Rogoźno.  

Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiadając radnej wyjaśniła, że nie można porównywać 

kwot inwestycji wyszczególnionych w tym zestawieniu ze względu na to, że były one 

przekazywane w różnych okresach i te wartości są zupełnie inaczej postrzegane dwa lata 

temu, a zupełnie inaczej rok temu.  

Radna Renata Tomaszewska odpowiadając Pani Staroście poinformowała, że sama dokona 

takiego zestawienia porównawczego.  

Starosta Obornicki Zofia Kotecka wyjaśniła, że Starostwo może w tym pomóc. 

Radna Renata Tomaszewska poprosiła o przygotowanie takiego zestawienia inwestycji i kwot 

z podziałem na poszczególne Gminy. 
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W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

18. Wolne głosy i oświadczenia. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Desperak 

- Andrzej Ilski 

- Renata Tomaszewska 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Renata Tomaszewska 

- Waldemar Cyranek 

- Renata Tomaszewska 

- Waldemar Cyranek 

- Renata Tomaszewska 

- Waldemar Cyranek 

- Renata Tomaszewska 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Piotr Sitek 

- Renata Tomaszewska 

- Zofia Kotecka 

- Waldemar Cyranek 

- Renata Tomaszewska 

- Zofia Kotecka 

- Waldemar Cyranek 

- Bogusław Janus 

- Renata Tomaszewska 

- Zofia Kotecka 

- Renata Tomaszewska 

 

Radny Piotr Desperak poinformował, że Pan Adam Maliński, który uczy m.in. w Zespole 

Szkół w Objezierzu został uhonorowany wyróżnieniem w postaci nagrody Wielkopolski 

Nauczyciel Roku 2023. 

Radna Renata Tomaszewska zapytała, ile w tej chwili dokumentacji na przebudowę i remonty 

dróg jest przygotowywanych z podziałem na Gminę Oborniki, na Gminę Ryczywół oraz na 

Gminę Rogoźno. 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że jeden projekt jest złożony na Chustowo – 

Górka - Lulin to jest Gmina Oborniki, drugi projekt jest złożony na Ryczywół jest to 

Skrzetusz – Piotrowo, a na Gminę Rogoźno są to projekty: droga w Studzieńcu, droga 

Parkowo – Józefinowo oraz most w miejscowości Wełna.  

Radna Renata Tomaszewska kontynuując wyjaśniła, że przedstawione projekty są 

nieskończone, a projekt dotyczący drogi do Studzieńca został po raz kolejny aneksowany. 

Zapytała do kiedy został aneksowany ten projekt budowy drogi w miejscowości Studzieniec. 
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Wicestarosta Obornicki odpowiedział, że w przypadku Gminy Rogoźno te wszystkie trzy 

projekty są na etapie konsultacji w Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, która przesłała 

szereg pytań i w tej chwili są opracowywane odpowiedzi przez projektanta. Dodał, że aneks 

do projektu przebudowy drogi w miejscowości Studzieniec został przedłużony do 31 grudnia 

br.  

Radna Renata Tomaszewska zapytała w jaki sposób członkowie Zarządu widzą rozwiązanie 

problemu braku uzupełnień i odpowiedzi jakich oczekuje RDOŚ. Czy jest jakaś przyczyna, 

dlaczego nie może projektant tych rzeczy przeprowadzić.  

Wicestarosta Obornicki Waldemar Cyranek odpowiedział, że nie zna przyczyń działania 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, która tylko w przypadku inwestycji w Studzieńcu 

ma takie obostrzenia. W dalszej kolejności wyjaśnił, że Pani Starosta jest obecnie w stałym 

kontakcie z Generalną Dyrekcją Ochrony Środowiska w sprawie tej inwestycji, ale niestety 

Starostwo Powiatowe nie jest stroną, a stroną jest Burmistrz Rogoźna, który dostaje 

informacje w tym zakresie.  

Radna Renata Tomaszewska zwróciła uwagę czy Zarząd Powiatu nie popełnił błędu nie 

zrywając umowy z tym projektantem i zawierając nową z nowym projektantem, który w 

zupełnie inny sposób poprowadził by ta inwestycję. Dodała, że w dużej mierze problem jest 

na linii projektant Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska i gdyby umowa została 

wcześniej zerwana sytuacja może była by zupełnie inna.  

Sekretarz Powiatu Piotr Sitek wyjaśnił, że zajmuje się drogami ponad 20 lat, prowadził wiele 

inwestycji i z taką sytuacją na tym etapie się nie spotkał. Dodał, że zerwanie umowy rodzi 

dodatkowe koszty na które Powiat Obornicki nie stać.  

Radna Renata Tomaszewska wyjaśniła, że zasugerowała, że była świadkiem u Pani Starosty 

w gabinecie rozmowy na linii projektant - Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska i 

budziła ta rozmowa bardzo dużo wątpliwości co do zachowania samego projektanta 

względem rozmówców.  

Wicestarosta Obornicki Waldemar Cyranek odpowiedział, że mylnie Pani radna skupia się na 

pismach w sprawie drogi Rogoźno - Studzieniec, które są wymieniane na linii Burmistrz – 

Starostwo, a my jako Zarząd mówimy o pismach dotyczących tej samej drogi na linii 

Burmistrz - Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska.  

 

Wicestarosta Obornicki zwrócił, uwagę, że radna przestała nagle mówić o drodze w 

Owczychgłowach, gdzie zaplanowano zadanie przebudowy oraz wybudowania ścieżki 

pieszo- rowerowej. Wyjaśnił, że Zarząd Powiatu informował, że przy tej inwestycji będą 

problemy z wykupem gruntów pod budowę ścieżki i w tej sytuacji Burmistrz Rogoźna 

zapewnił, że zrobi wszystko, aby je pozyskać i przekazać Powiatowi za przysłowiową 

złotówkę. Dodał, że tak się jednak nie stało do dnia dzisiejszego, a władze Rogoźna nie 

wyraziły woli, aby się tą inwestycją zająć. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus przypomniał, że był okres, w którym ciągle 

wypytywał na jakim etapie jest inwestycja w Owczychgłowach i uzyskiwał odpowiedź od 

Wicestarosty Obornickiego, że czekamy na decyzję Burmistrza Rogoźna. Dodał, że prawdą 

jest również to, że zapytał Burmistrza Rogoźna na sesji Rady Powiatu co z decyzjami w 
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sprawie tej inwestycji i wówczas Burmistrz odpowiedział, że na przełomie paru miesięcy 

załatwi ta sprawę tak jak obiecał. W chwili obecnej mijają następne lata i sprawa po dziś 

dzisiejszy nie jest rozwiązana. Następnie poinformował, że również radził, aby rozwiązać 

umowę z projektantem odpowiadającym za drogę w Studzieńcu tak się jednak nie stało, a 

sytuację mamy taka, a nie inną.  

 Starosta Obornicki Zofia Kotecka nawiązując do spotkania o jakim wspominała Radna 

Renata Tomaszewska wyjaśniła, że sprawa przedstawiała się zupełnie inaczej. Na tym 

spotkaniu Burmistrz Rogoźna zupełnie nie angażował się w temat jaki Pani Radna forsowała, 

aby zgłosić trzy wnioski dotyczące dróg do programu o dofinansowanie tych inwestycji. 

Następnie Pani Starosta wyjaśniła, że pokłosiem finału tych rozmów była m.in. jej rozmowa z 

Panią poseł, która ją poinformowała, że trzy drogi musza być złożone we wniosku, aby on był 

ważny. Dodała, że dostała wówczas zapewnienie, że realizowaną drogą będzie droga w 

Obornikach.  

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

19. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radca Prawny 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus oddał głos Radcy Prawnemu.  

Radca Prawny Szymon Muszyński odnosząc się do wątpliwości w sprawie formy składania 

interpelacji odpowiedział, że zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie powiatowym art. 21 

ust. 12 interpelacje i zapytania radnych muszą być składane na piśmie do Przewodniczącego 

Rady, który przekazuje je niezwłocznie Staroście.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Radcy za udzielenie odpowiedzi. 

Następnie zwrócił uwagę, na problem z nagłośnieniem oraz mównicą, z której bardzo zła 

jakość dźwięku jest poprosił Sekretarza o interwencję w tej sprawie. W dalszej kolejności 

Przewodniczący Rady odczytał maila Pana Adama Malińskiego informującego o nadaniu 

odznaczenia Wielkopolski Nauczyciel Roku jakim zostali odznaczeni Pan Adam Maliński 

oraz Pani Justyna Bartol – Baszczyńska. Następnie poinformował, że następna sesja jest 

zaplanowana na dzień 30 listopada br. to jest ostatni czwartek miesiąca listopada.  

 

 

20. Zamknięcie LXXVII Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

 

Przewodniczący rady Bogusław Janus zamknął posiedzenie LXXVII sesji Rady Powiatu 

Obornickiego. 
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